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OR-RM.0002.10.5.2020 

Protokół Nr XXXI/20 

z obrad XXXI sesji Rady Miejskiej w Koronowie 

odbytej w dniu 28 października2020 r. 

w sali konferencyjnej w Urzędzie Miejskim 

w Koronowie przy ul. Farnej 24 

 

Spoza rady w sesji udział wzięli: 

Pan Patryk Mikołajewski   - Burmistrz Koronowa 

Pan Sławomir Marszelski   -  I Z-ca Burmistrza Koronowa, 

Pani Alicja Tymek    - Skarbnik Gminy, 

Aleksandra Szews     - Sekretarz Gminy     

Pani Marta Pakmur    - Radca Prawny UM w Koronowie. 

 

1. Otwarcie obrad XXXI sesji Rady Miejskiej w Koronowie. 

Obrady XXXI  sesji Rady Miejskiej w Koronowie otworzył Wiceprzewodniczący Rady 

Miejskiej w Koronowie Pan Bogusław Guziński. Poinformował zebranych, że  obrady 

sesji Rady Miejskiej w Koronowie są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń 

rejestrujących obraz i dźwięk. Transmisja na żywo oraz nagrania z sesji dostępne są 

w Biuletynie Informacji Publicznej Gminy Koronowo. 

W związku z sytuacją narastającej pandemii koronawirusa przewodniczący obrad 

zaapelował do radnych o zachowanie szczególnych środków ostrożności podczas 

obrad sesji. 

 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad sesji.      

Na podstawie listy obecności Wiceprzewodniczący rady Pan Bogusław Guziński 

stwierdził prawomocność obrad XXXI sesji Rady Miejskiej w Koronowie. 

W sesji udział wzięło 18 radnych na ogólny stan 21 radnych. 

Nieobecni radni: Pani Mirosława Holka, Piotr Mitera, Katarzyna Szulta – 

Romaniuk, Pan Maciej Szlagowski. 

Radny Pan Maciej Szlagowski przybył na obrady sesji w punkcie 3 obrad sesji. 
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Lista obecności radnych  stanowi Załącznik Nr 1 do protokołu. 

Przewodniczący obrad Pan Bogusław Guziński - Witam serdecznie: 

1. Panie i Panów Radnych Rady Miejskiej w Koronowie. 

2. Burmistrza Koronowa Pana Patryka Mikołajewskiego, Skarbnik Gminy Panią 

Alicję Tymek, wraz z pracownikami urzędu.  

3. Wszystkich mieszkańców Gminy Koronowo oglądających transmisję obrad 

sesji oraz tych, którzy tu dzisiaj zostali zaproszeni i przybyli na naszą sesję. 

 

3. Wnioski dotyczące zmiany porządku obrad sesji. 

Przewodniczący obrad Pan Bogusław Guziński  – Przechodzimy do punktu 

trzeciego porządku obrad sesji do wniosków dotyczących zmiany porządku obrad 

sesji. 

Czy są wnioski o zmianę porządku obrad sesji? 

 

Burmistrz Koronowa Pan Patryk Mikołajewski – Chciałbym prosić i wprowadzenie 

uchwały. proponuję 14 a, ale to jest Państwa kompetencja. W sprawie udzielenia 

dotacji na remonty kamienic na naszej starówce. Dotacje na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru lub 

znajdującym się w gminnej ewidencji zabytków. 

Przewodniczący obrad Pan Bogusław Guziński – Taki tryb przyjmiemy, że po 

prostu po każdym ewentualnym wniosku będziemy głosować. 

Kto jest za wprowadzeniem do porządku obrad sesji jako punkt 14a dodatkowego 

punktu: Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XXX/256/20 Rady 

Miejskiej w Koronowie z dnia 30 września 2020 roku w sprawie przyznania w roku 

2020 dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy 

zabytku wpisanym do rejestru lub znajdującym się w gminnej ewidencji zabytków? 

Kto z Pań, Panów radnych jest za? 

Kto jest przeciw? 

Kto wstrzymał się od głosu? 

Za – 17 głosów 

Przeciw – 0 głosów 

Wstrzymał się – 0 głosów 
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Nieobecni radni: Pani Mirosława Holka, Piotr Mitera, Katarzyna Szulta – 

Romaniuk, Pan Maciej Szlagowski. 

 

Przewodniczący obrad Pan Bogusław Guziński – Zatem 17 głosami „za”, przy 0 

głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących się” punkt został wprowadzony. 

 

Przewodniczący obrad Pan Bogusław Guziński – Czy są jeszcze jakieś wnioski? 

Nie widzę. 

Radny Pan Olech Raddatz – Chciałbym złożyć wniosek o zmianie dotyczącej 

porządku obrad sesji. Chodzi mi, aby punkt 11 był procedowany w punkcie 10. 

Chodzi mi o zamianę, aby rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w 

sprawie uchwalenia budżetu Gminy Koronowo na rok 2020 był procedowany przed 

Wieloletnią Prognozą Finansową i chciałbym, aby przy następnych sesjach, jak 

będzie ustalany porządek obrad, żeby to już tak zostało, żeby nie było takich sytuacji 

jak sesję temu, że niby radni nie mogą nic zmienić. Bo już przegłosowali WPF. 

Przewodniczący obrad Pan Bogusław Guziński – W związku z tym proszę 

o przygotowanie głosowania na tabletach.  

Głosowanie wniosku w sprawie zamiany kolejności punktów w porządku obrad sesji. 

Zamiana punktu 11 - Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

uchwalenia budżetu Gminy Koronowo na rok 2020 z punktem 10 - Rozpatrzenie 

projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Koronowo. 

Na obrady sesji przybył Pan Radny Maciej Szlagowski. Obecnych 18 radnych. 

Kto z Pań, Panów radnych jest za? 

Kto jest przeciw? 

Kto wstrzymał się od głosu? 

Za – 4 głosów 

Przeciw – 12 głosów 

Wstrzymał się – 2 głosów 

Przewodniczący obrad Pan Bogusław Guziński – Zatem 4 głosami „za”, przy 12 

głosach „przeciw” i 2 głosach „wstrzymujących się” wniosek nie został 

przegłosowany. 
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Nieobecni radni: Pani Mirosława Holka, Piotr Mitera, Katarzyna Szulta – 

Romaniuk. 

 

Zatem porządek obrad sesji po zmianach będzie wyglądał następująco: 

1.Otwarcie obrad XXXI sesji Rady Miejskiej w Koronowie. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad sesji.  

3.  Wnioski dotyczące zmiany porządku obrad sesji. 

4. Przyjęcie protokołu z obrad XXX sesji Rady Miejskiej w Koronowie. 

5. Sprawozdanie Burmistrza Koronowa z działalności międzysesyjnej. 

6. Informacja Przewodniczącej Rady Miejskiej w Koronowie o złożonych interpelacjach 

i udzielonych odpowiedziach. 

7. Informacja Przewodniczącej Rady Miejskiej w Koronowie dotycząca oświadczeń 

majątkowych złożonych przez radnych gminy za rok 2019. 

8. Informacja Burmistrza Koronowa dotycząca oświadczeń majątkowych złożonych 

przez pracowników samorządowych za rok 2019. 

9. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Koronowo w roku szkolnym 

2019-2020.  

10. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Koronowo. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

budżetu Gminy Koronowo na rok 2020. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zasad i trybu przeprowadzania  budżetu 

obywatelskiego Gminy Koronowo. 

13.Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

nieruchomości gruntowej, położonej w Koronowie, stanowiącej własność Gminy 

Koronowo na rzecz użytkownika wieczystego. 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr XXX/259/20 Rady 

Miejskiej w Koronowie z dnia 30 września 2020 r. w sprawie zmiany przyjętego 

programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie miasta i gminy Koronowo.  

14a. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XXX/256/20 Rady 

Miejskiej w Koronowie z dnia 30 września 2020 roku w sprawie przyznania w roku 
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2020 dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy 

zabytku wpisanym do rejestru lub znajdującym się w gminnej ewidencji zabytków. 

15. Zapytania, wnioski i informacje. 

16. Składanie interpelacji. 

17. Odpowiedzi na interpelacje, wnioski i zapytania.  

18. Zamknięcie obrad XXXI sesji. 

 

4. Przyjęcie protokołu z obrad XXX sesji Rady Miejskiej w Koronowie. 

 

Przewodniczący obrad  - Przechodzimy do punktu czwartego porządku obrad sesji: 

Przyjęcie protokołu z obrad: XXX sesji Rady Miejskiej w Koronowie. 

- Kto z Pań, Panów radnych jest za przyjęciem protokołu z obrad XXX sesji Rady 

Miejskiej w Koronowie?  

Za- 18 głosów 

Przeciw – 0 głosów 

Wstrzymujące się – 0 głosów 

Nieobecni Radni: Pani Mirosława Holka, Piotr Mitera, Katarzyna Szulta – 

Romaniuk. 

 

5.Sprawozdanie Burmistrza Koronowa z działalności międzysesyjnej. 

 

Przewodniczący obrad  - Przystępujemy do punktu piątego  porządku obrad sesji, do 

sprawozdania Burmistrza Koronowa z działalności międzysesyjnej. 

 

Sprawozdanie zostało zamieszczone na eSesji. Czy mają Państwo radni jakieś 

pytania do sprawozdania? 

Sprawozdanie stanowi Załącznik Nr 2 do niniejszego protokołu. 

 

6. Informacja Przewodniczącej Rady Miejskiej w Koronowie o złożonych 

interpelacjach i udzielonych odpowiedziach. 

 

Przewodniczący obrad  - Przystępujemy do punktu szóstego porządku obrad sesji, 
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do informacji Przewodniczącej Rady Miejskiej w Koronowie o złożonych interpelacjach 

i udzielonych odpowiedziach. 

Przewodniczący obrad poinformował, że informacja została zamieszczona na eSesji.  

 

Informacja stanowi Załącznik Nr 3 do niniejszego protokołu. 

 

7. Informacja Przewodniczącej Rady Miejskiej w Koronowie dotycząca 

oświadczeń majątkowych złożonych przez radnych gminy za rok 2019. 

 

Przewodniczący obrad Pan Bogusław Guziński - Przystępujemy do punktu 

siódmego porządku obrad sesji, do informacji Przewodniczącej Rady Miejskiej w 

Koronowie dotyczącej oświadczeń majątkowych złożonych przez radnych gminy za 

rok 2019. 

 

Przewodniczący obrad poinformował, że informacja została zamieszczona na eSesji.  

 

Informacja stanowi Załącznik Nr 4 do niniejszego protokołu. 

 

8. Informacja Burmistrza Koronowa dotycząca oświadczeń majątkowych 

złożonych przez pracowników samorządowych za rok 2019. 

 

Przewodniczący obrad - Przystępujemy do punktu ósmego porządku obrad sesji, do 

informacji Burmistrza Koronowa dotyczącej oświadczeń majątkowych złożonych przez 

pracowników samorządowych za rok 2019. 

Przewodniczący obrad poinformował, że informacja została zamieszczona na eSesji.  

Radny Pan Stanisław Gliszczyński – Ja właśnie, jeżeli można do tej informacji mam 

kilka pytań. Ponieważ w powyższej informacji mamy zapis, który mówi o tym, że na 31 

osób zobowiązanych do złożenia oświadczenia majątkowego Burmistrzowi Koronowa. 

Oświadczenia w ustawowym terminie, tj. do 30 kwietnia 2020 roku złożyło 30 osób. 

Dwie osoby złożyły oświadczenia po wskazanym terminie. Z matematyki 30 plus 2 

daje mi 32 osoby. A mamy podane, że 31 osób. W dalszej części mamy informację, że 

do urzędów skarbowych ogółem przekazano 39 oświadczeń majątkowych wraz z 
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załącznikami. I jest tutaj, że załącznik - wykaz osób, które złożyły oświadczenia.  

Takiego wykazu w tej informacji nie ma. Nie wiem czy jest możliwość otrzymania 

i wyjaśnienia tych rozbieżności.  

Przewodniczący obrad Pan Bogusław Guziński – Czy Pan burmistrz będzie 

zabierał głos? 

Burmistrz Koronowa Pan Patryk Mikołajewski -  Oczywiście, ale potrzebuję dwie 

minuty, bo musze pójść po prostu po Panią sekretarz, która ma nad tym pieczę. 

Przewodniczący obrad Pan Bogusław Guziński - Czy ewentualnie Pan radny 

mógłby powtórzyć jeszcze swoje wątpliwości? 

Radny Pan Stanisław Gliszczyński – Jeżeli chodzi o informację złożoną odnośnie 

oświadczeń majątkowych. Mamy w punkcie 1- Na 31 osób zobowiązanych do złożenia 

oświadczenia majątkowego Burmistrzowi Koronowa. Oświadczenia w ustawowym 

terminie, tj. do 30 kwietnia 2020 roku, złożyło 30 osób. Dwie osoby złożyły 

oświadczenia po wskazanym terminie.  I dalej jest informacja o tym, że do urzędów 

skarbowych pierwszego, drugiego i trzeciego ogółem przekazano 39 oświadczeń 

majątkowych wraz z załącznikami. I jest tutaj, że załącznik -  wykaz osób, które złożyły 

oświadczenia.  Tego załącznika w tym nie ma. Skąd jest ta rozbieżność? 

Sekretarz Gminy Pani Aleksandra Szews – Tak już odpowiadam. Osoby, które 

złożyły po terminie, to są osoby Pani Agnieszka Łukasik i Pan Jarosław Głowacki. To 

Urząd Skarbowy Nr 1, naczelnik urzędu skarbowego i tutaj konsekwencje złożenia po 

terminie. Nie ma żadnych konsekwencji, po prostu osoby Pani Agnieszka Łukasik i 

Pan Jarosław Głowacki  zostali o tym powiadomieni.  A rozbieżność wynika z tego, że 

31 osób złożyło, 20 osób na 31 i to są osoby, które musiały złożyć. Trzy osoby w 

związku z zakończeniem kadencji. To jest 28 złożyło łącznie 35 egzemplarzy. Bym 

musiała teraz, to przeanalizować i może za parę minut. Bo tak teraz mi trudno 

odpowiedzieć.  

Radny Pan Stanisław Gliszczyński  - Dobrze Panie przewodniczący, to ja myślę, że 

tutaj informację prosiłbym na piśmie. 

Sekretarz Gminy Pani Aleksandra Szews – Za chwileczkę to przeanalizuję. 

Radny Pan Stanisław Gliszczyński  - Ale prosiłbym jeszcze o jedną rzecz, ponieważ 

w tej informacji jest informacja, że które złożyły do 30 kwietnia. Wiemy, że w związku z 

pandemią termin został przesunięty do 31 maja. W związku z tym nie są zgodne 
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informacje, że do 30 kwietnia. Ponieważ wszystkie oświadczenia, które 

przeanalizowałem, to oczywiście jest kilkanaście, które były złożone i na BIP-ie mamy 

25 tych oświadczeń. Od 25 osób. Podane jest trzydzieści parę, więc nie ma ich u nas 

na BIP-ie. Większość jest w terminie majowym. Jedno jest bodajże, Pani skarbnik, 1 

czerwca. A tak pozostałe są w maju. Więc  ta data, czy ona jest prawidłowa? Do 30 

kwietnia, skoro wszystkie oświadczenia można było składać w terminie wydłużonym, 

czyli  do 31 maja. 

Sekretarz Gminy Pani Aleksandra Szews  - Wydaje mi się, że jest prawidłowa z 

uwagi na to, że ustawowo było do 30 kwietnia, a termin był ustawą zmieniony. Ale do 

30 generalnie był termin, ale dlatego taka informacja, że było do 30, ale była 

możliwość również w późniejszym terminie złożyć. I te daty były w urzędzie 

skarbowym przekazane.  

Radny Pan Stanisław Gliszczyński   - Ja tylko dopowiem, że stosownymi przepisami 

zostało to zmienione. W związku z tym uważam, że tutaj powinna być data 31 maja. 

Ale się nie upieram. Poproszę o informację, odpowiedź na piśmie. 

Sekretarz Gminy Pani Aleksandra Szews   - Jak już, to też do 1 czerwca z uwagi na 

to, że 31 maja był w niedzielę. Urząd skarbowy dostał tą informację i nie zwrócił uwagi 

na to, że te daty mają być poprawione. Tak więc myślę, że bo taką informację też 

urząd skarbowy dostał, że do 30 kwietnia. 

Przewodniczący obrad Pan Bogusław Guziński – Dobrze, dziękuję. To tak jak Pan 

radny sobie życzył na piśmie ewentualnie ustosunkowanie się do tych kwestii, które 

dzisiaj były podnoszone.  

Czy jeszcze jakieś wątpliwości do tego punktu? Nie ma. 

 

Informacja stanowi Załącznik Nr 5 do niniejszego protokołu. 

 

9.Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Koronowo w roku 

szkolnym 2019-2020.  

Przewodniczący obrad Pan Bogusław Guziński - Przystępujemy do punktu 

dziewiątego porządku obrad sesji, do informacji o stanie realizacji zadań oświatowych 

Gminy Koronowo w roku szkolnym 2019-2020. 

Informację o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Koronowo w roku szkolnym 
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2019-2020 zamieszczono dla Państwa radnych na eSesji celem zapoznania się. 

 Pani dyrektor jest nieobecna, więc nie ma możliwości przedstawienia. Proszę w takim 

bądź razie, bo to jest dosyć szerokie opracowanie. Jeżeli Państwo macie jakiekolwiek 

wątpliwości, pytania proszę składać na piśmie do biura rady. Ewentualnie, jeżeli 

będzie takie życzenie Pani dyrektor, również jest chętna w listopadzie na 

przedstawianie tego, tej informacji na komisjach w miesiącu listopadzie. Ale co do 

zasady formułujemy pisma do biura rady. 

 

Informacja stanowi Załącznik Nr 6 do niniejszego protokołu. 

 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Koronowo. 

 

Przewodniczący obrad Pan Bogusław Guziński – Przystępujemy do  punktu 

dziesiątego, do rozpatrzenia projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Koronowo. 

 

Wnoszę o to, by nie odczytywać projektu uchwały wraz z załącznikiami i uzasadnieniem. 

Kto jest za? – 18 głosów 

Kto jest przeciw? – 0 głosów 

Kto wstrzymał się od głosu? – 0 głosów 

Nieobecni Radni: Pani Mirosława Holka, Piotr Mitera, Katarzyna Szulta – 

Romaniuk. 

 

Przewodniczący obrad  - Zatem projektu uchwały nie będziemy odczytywać, ale o 

wprowadzenie poproszę Skarbnik Gminy Alicję Tymek. 

 

Skarbnik Gminy Alicja Tymek przedstawiła projekt uchwały.  

 

Przewodniczący obrad - Otwieram dyskusję. Kto z Pań, Panów radnych chciałby 

zabrać głos w dyskusji? 
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Radny Pan Stanisław Gliszczyński – Ja ma pytanie, to znaczy rozumiem, że nic się nie 

zmieniło, bo ta sama treść została wypowiedziana chyba bodajże od czterech sesji. 

Rozumiem, że ta sama treść zostaje. Zmieniają się tylko, niektóre elementy w 

załącznikach. Tak? 

Skarbnik Gminy Pani Alicja Tymek – To znaczy tak jak powiedziałam zmiany w 

Wieloletniej Prognozie Finansowej dotyczą tych punktów, które wprost związane są z 

uchwałą budżetową. W związku z tym, jeżeli zmieniamy wielkość dochodów, to również 

ta wielkość ulegnie zmianie w Wieloletniej Prognozie Finansowej. Jeżeli zmienimy 

wielkość wydatków mamy analogiczną sytuację. Ale w sytuacji, gdy nie zmieniamy 

wyniku budżetu, to ta informacja pozostaje bez zmian.  

 

Przewodniczący obrad Pan Bogusław Guziński  - Czy jeszcze jakieś uwagi w 

dyskusji? Jeśli nie ma, to związku z tym zamykam dyskusję, przystępujemy do 

głosowania jawnego imiennego. 

 

Przewodnicząca obrad  - Stwierdzam, że 18 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 

głosów „wstrzymującym się” Rada Miejska w Koronowie uchwałę podjęła. 

 

Rada Miejska w Koronowie w głosowaniu jawnym imiennym radnych 18  głosami 

„za”, przy 0 głosach „przeciw” oraz 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

Uchwałę Nr XXXI/260/20  zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Koronowo. 

 

Nieobecni Radni: Pani Mirosława Holka, Piotr Mitera, Katarzyna Szulta – 

Romaniuk. 

 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

budżetu Gminy Koronowo na rok 2020. 

 

Przewodniczący obrad Pan Bogusław Guziński  – Przystępujemy do punktu 

jedenastego porządku obrad sesji, do rozpatrzenia projektu uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Koronowo na rok 2020. 
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Przewodniczący obrad Pan Bogusław Guziński  - Wnoszę o to, by nie odczytywać 

projektu uchwały wraz z załącznikami i uzasadnieniem. 

 

Kto jest za? – 18 głosów 

Kto jest przeciw? – 0 głosów 

Kto wstrzymał się od głosu? – 0 głosów 

Nieobecni Radni: Pani Mirosława Holka, Piotr Mitera, Katarzyna Szulta – 

Romaniuk. 

 

Przewodnicząca obrad Pan Bogusław Guziński  - Zatem projektu uchwały nie będziemy 

odczytywać, ale o wprowadzenie poproszę Skarbnik Gminy Alicję Tymek. 

 

Skarbnik Gminy Alicja Tymek przedstawiła projekt uchwały.  

 

Przewodniczący obrad Pan Bogusław Guziński  - Otwieram dyskusję. Kto z Pań, Panów 

radnych chciałby zabrać głos w dyskusji?  

Radna Pani Ewa Szymańska – Ja mam takie pytanie dotyczące właśnie zmiany 

inwestycji. Dlaczego została ta inwestycja, jeśli chodzi o modernizację świetlicy w Hucie 

rozłożona na okres dwóch lat? 

Burmistrz Koronowa Pan Patryk Mikołajewski – Gdyż nie uzyskaliśmy jeszcze 

pozwolenia na budowę w Hucie. Więzowno już się udało. Przenosimy te pieniążki, gdyż 

być może uda nam się w tym roku jeszcze to szambo wykonać. Ale to na pewno nie uda 

nam się wykonać całej inwestycji, całej modernizacji. Cały koszt, pytanie z komisji. Tutaj 

Pana Wojciecha Orlińskiego, czy mógłbym od razu odpowiedzieć. Jeśli chodzi o dotację 

unijną. Więc według kosztorysu: Huta 169.883,00 zł i dotacja 73.000,58 zł., Więzowno 

207.000,00 zł według kosztorysu, a dotacja 118.000,00 zł. Mamy nadzieję, że uzyskamy 

pozwolenie na budowę i to zadzieje się na początku przyszłego roku.  

Radna Pani Ewa Szymańska – Jeszcze jedno pytanie, bo wspomniała Pani skarbnik, że 

rezygnujemy z zakupu tej sceny plenerowej. Padł wniosek radnych. Mogłabym tylko 

zapytać, bo nie wszyscy są zorientowani czyj to był wniosek? I dlaczego nie zostali 

wszyscy radni poinformowani o tym wniosku? 
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Burmistrz Koronowa Pan Patryk Mikołajewski – Po ostatniej sesji wpłynął wniosek 

Klubu radnych „Koronowo Budzi się” o zdjęcie sceny plenerowej i przeznaczenie tych 

pieniędzy na kwestie bardziej potrzebne. W tym momencie jeszcze zbieramy, że tak 

powiem na podwyżkę nieplanowaną przez nas dla nauczycieli.  

Radna Pani Ewa Szymańska – Ja myślę, że nie tylko radni komitetu Budzi się byli za 

zdjęciem. Bo też radni „Ziemi Koronowskiej”, więc myślę, że można też było podejść 

i poprosić, no może nie poprosić, no, że byśmy też złożyli. Osoby oczywiście, które są 

zainteresowane  złożeniem podpisu pod tym wnioskiem.  

Radny Pan Wojciech Orliński – Staram się zawsze tylko tyle mówić, żeby to miało 

sens. Jeżeli coś można zrobić. Natomiast tutaj trudno mi jest jako radnemu, jako 

prezesowi OSP spokojnie podnosić rękę, kiedy nie ma właściwie jakiegokolwiek 

konsensusu. A rzeczy, które są i tak w budżecie poprzedniego roku uzgadniane i tak są 

przenoszone na rok następny i następny. Wichura była w roku 2017. Mamy rok 2020. W 

2017 udało się zrobić tyle ile się udało. Można było więcej. Można było lepiej. Ja nie 

mówię. Można było w 18 coś zrobić. Ale w 19 już jest późno, a 20 to już jest bardzo 

późno. Przesuwanie środków z Huty do Salna, z Salna do Więzowna. W tym roku tyle 

przy tworzeniu budżetu miało być 250.000,00 zł. Na końcu roku mamy 5.000,00 zł. 

Trudno w jakiś logiczny sposób nawet rozmawiać. Na moje prośby o spotkanie, 

o ustalenie w roku następnym. Ja wiem, że możemy się spotkać Panie burmistrzu, ale tu 

chodzi o Zarząd Miejsko – Gminny o ludzi, którzy reprezentują straż pożarną. Co działało 

przynajmniej przez poprzednie 40 lat w tej gminie. Na dzień dzisiejszy chciałem 

podziękować za to, że jest zrobiony dach w Koronowie. Jest to ważna sprawa. Natomiast 

nie odbieram tego jako osobisty rewanż na mnie, że biuro prezesa OSP i zarządu jest 

właściwie, grozi wejście, grozi ciężką chorobą. W tej chwili wali się sufit, grzyby, inne 

rzeczy. Myślę, że dach, dachem, ale tam całe piętro jest właściwie w stanie krytycznym. 

Na ten temat Panie burmistrzu nie wiem, nic nie słychać, nic nie wiadomo. Myślę, że 

takie jest w tej chwili wylewanie pomyj nawzajem sobie w naszym społeczeństwie na 

różnych szczeblach. Ja natomiast chciałbym tu przy zatwierdzaniu tych zmian 

budżetowych, chciałbym poprosić Pana burmistrza jednak o spotkanie przynajmniej 

z prezydium i rozmawianie na poważnie o budżecie 2021 i żeby te ustalenia, które nam 

się uda zrobić, żeby one były faktycznie realizowane. Nawet jeżeli nie będzie 

konsensusu. Nie możemy nawzajem się oszukiwać.  
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Burmistrz Koronowa Pan Patryk Mikołajewski – Więc może od tyłu jako burmistrz, ale 

też jako historyk. Dziękuję za zwrócenie uwagi za dach na OSP Koronowo zniszczony w 

2017. Gdzie historycznie nie wystąpiono o odszkodowanie. Dziękuję również za 

zwrócenie uwagi na OSP Huta i remizę przy OSP Hucie, w OSP Hucie, gdzie również 

dach został zdewastowany w 2017 i również nie wystąpiono o odszkodowanie. Fakt 

można było to zrobić. Jak odpowiadałem 10 minut temu, jeśli chodzi o inwestycję naszą i 

remont. Właściwie to postawienie od podstaw strażnicy strażackiej w Hucie nie 

uzyskaliśmy jeszcze pozwolenia na budowę. Pierwszy kwartał tego roku był w ogóle 

związany z tym, że urzędy były pozamykane przez pandemię i lockdown początku tego 

roku i bardzo ciężko było uzyskać pozwolenia na budowę. Nie tylko na to zadanie. Jeśli, 

to  jest moja zła wola, że przenoszę to do 2021 r. i staram się o dotację celową na to 

zadanie w kwocie 73.000,00 zł, to ja bym chciał zobaczyć wobec tego, jak wygląda moja 

dobra wola. Jeśli to jest zła wola. Jeśli chodzi o biura zarządu i OSP, to naprawdę 

rozmawialiśmy o tym przy każdym spotkaniu z zarządem, że najpierw robimy dach, który 

nie mało nas kosztował i Pan wie i ja, że nie jest on standardowej konstrukcji i nawet 

ciężko było go ocieplić. Dokonaliśmy tego. Jeśli chodzi o spotkanie z Zarządem Miejsko 

–Gminnym proszę mi wskazać nawet tu publicznie, kiedy nie chciałem się spotkać i kiedy 

odmówiłem jakiegokolwiek spotkania? Jestem zawsze do Państwa dyspozycji.  

 

Przewodniczący obrad Pan Bogusław Guziński - Czy Pan radny? Nie, dobrze zatem 

dalszy głos w dyskusji Pan radny Olech Raddatz. 

Radny Pan Olech Raddatz – Ja mam pytanie dotyczące nowego zadania 

inwestycyjnego, na które na dzisiejszej sesji przeznaczamy 20.830,00 zł czyli 

rewitalizacja rynku w Koronowie. Mam takie pytanie jakie tam prace będą wykonywane 

iczy to już jest ostateczna kwota? 

Burmistrz Koronowa Pan Patryk Mikołajewski – Nie, nie tak jak moja przedmówczyni 

Pani skarbnik tutaj poinformowała. W tym roku przeznaczamy 20.000,00 z,ł aby z tego 

projektu zrobić wizualizację, założenia projektowe. Pod koniec roku chciałbym Państwu 

dać, to na komisje. Jak widzicie, to zadanie i jakie macie wobec tego pomysły, jakie 

wnioski mieszkańców? Żeby wówczas sprecyzować to w samych projekcie, 

przyszłorocznym dopiero. 
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Radny Pan Maciej Szlagowski -  Ja mam pytanie do Pana burmistrza, może 

uzupełniające mojego poprzednika. Czyli mam rozumieć, że rewitalizacja rynku 

w Koronowie jako zadanie inwestycyjne, w tym roku te 20.830,00 zł, to jest 

przygotowanie wizualizacji, tak, lub wariantów? Natomiast resztę 46.660,00 zł jest to na 

wykonanie projektu wybranego wariantu wizualizacji, tak? I moje pytanie wiąże się z tym, 

uszczegóławiając, co pod czym się kryje ta rewitalizacja. Czyli co byśmy mieli zmieniać? 

Co ten projekt miałby zawierać? I czy wiąże się to jakoś z zadaniem odwodnienie starego 

miasta w Koronowie na kwotę 550.000,00 zł, które mamy w budżecie? I tutaj kolejne 

moje pytanie już tak pozwolę sobie zadać. Co z tym zadaniem się dzieje? Na jakim 

etapie jest wykonanie tego zadania odwodnienie starego miasta w Koronowie? Bo 

mieszkańcy, że tak powiem o tym nie zapomnieli i cały czas przy okazji się o to 

upominają. A pogoda, szczególnie ostatnio daje nam się we znaki i myślę, że nie tylko 

woda opadowa. Ale też i woda gruntowa za chwil, że tak powiem wyjdzie nam na 

wierzch.  

Burmistrz Koronowa Pan Patryk Mikołajewski – Mam prośbę, jeśli bym cođ pominął, 

to proszę mi zwrócić uwagę. Dobrze. Więc te 20.000,00 zł na rewitalizację, to mówimy 

o płycie rynku. Dlaczego teraz tylko 20.000,00 zł, ponieważ Generalna Dyrekcja Dróg 

Krajowych i Autostrad nie zakończyła jeszcze projektu modernizacji drogi. Wiemy od 

konserwatora zabytków, że są tam pewne koncepcje, które mijają się w kategorii drogi, 

ponieważ konserwator zabytków chce wymóc na generalnej dyrekcji w całej długości 

bruk.  Konserwator zabytków zakwestionował również od strony, że tak powiem lewej  

patrząc z urzędu, tak zachodniej, patrząc od strony urzędu. Myślimy, że dopiero w 

połowie roku, kiedy Państwo się wypowiecie. Może puścimy tez konsultacje społeczne. 

Wówczas będziemy wiedzieć jaka płyta rynku tak naprawdę będzie. Czy zostajemy w 

tych ramach, które są. Czy te hipotetyczne parkingi, które zakwestionował konserwator 

zmieniły nam się na przykład na strefę zieleni, pas zieleni, itd. A sama koncepcja wyszła 

generalnie z głosów mieszkańców. Uważamy, że płyta rynku z lat 70-tych zmieniła się do 

naszych czasów tylko tym, że postawiliśmy tam niedziałające parkometry, barkową, 

właściwie z styli rokoko fontannę, która również nie działa i wycięliśmy parę drzew. 

Chcielibyśmy żebyśmy pod koniec tej kadencji wypracowali taki model, albo i realizację. 

Na co liczę bardzo i będę Państwa o to prosił, żebyśmy byli z tego dumni. Jeśli chodzi 

o odwodnienie wprost nie jest, to związane z odwodnieniem rynku. Jeśli chodzi o 
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odwodnienie rynku prowadzimy badania przez wodociągi bydgoskie. Teraz uaktualniamy 

stan badań, który zakończył się w 2010 roku o urządzenia, które mierzyły poziom wód 

gruntowych. Mam nadzieje, że do końca tego roku będziemy mieli uaktualniony stan 

badań i wtedy przystępujemy do opracowywania panaceum na to całe zło, które wyniknie 

wprost ze stanu badań.  

Radny Pan Maciej Szlagowski  - Tylko w kwestii uzupełnienia, czyli rozumiem, że kwota 

550.000,00 zł na zadanie odwodnienie starego miasta w Koronowie w tym roku raczej 

nie będzie zrealizowana. Trzeba będzie to przenieść na, którejś sesji, myślę, że 

grudniowej, tak do Wieloletniej Prognozy Finansowej. Czyli tak naprawdę dopiero po tych 

badaniach rozumiem możemy przejść do koncepcji, do prac projektowych. Jeszcze taka 

moja tylko uwaga, czysto techniczna, że z ta rewitalizacja, czyli z projektem tak 

naprawdę my jako gmina nie będziemy mogli ruszyć dopóki, że tak powiem projekt DK 

56 nie zostanie finalnie zakończony. Bo ja też byłem osobiście na spotkaniach, 

uczestniczę w nich i tak, że tak powiem w cudzysłowie przepychanka  między 

konserwatorem a zarządcą drogi, czyli GDDKiA i gdzieś wypracowano propozycję 

konsensusu, czyli w obrębie od ul. Okrzei do kościoła św. Andrzeja oczywiście miały 

zostać nawiązanie historyczne do kostki brukowej. Natomiast już od zakrętu przy 

kościele św. Andrzeja miałoby, to już przejść w nawierzchnię bitumiczną. I wiem, że 

wstępnie konserwator zabytków na to przystał. Natomiast nic nie wiem, o tym że nie 

zgadzali się na te parkingi. Więc tutaj też kwestia myślę, póki  to nie będzie rozwiązane, 

co tak naprawdę w pasie drogowym DK56 na terenie rynku będzie mogło się znajdować. 

Tak naprawdę my dopiero będziemy mogli opracować naszej, że tak powiem działki, tak. 

Czyli tej płyty rynku już po za drogą DK56. Więc ten projekt też myślę może się 

przedłużyć w czasie i wcale nie zostać zrealizowany w roku 2021. Ale to tylko taka 

techniczna moja uwaga.  

Burmistrz Koronowa Pan Patryk Mikołajewski – Stan wiedzy, że tak powiem 

ostatecznej, ostatniej jest taki, iż sama górka przy kościele św. Andrzeja na ul. św. 

Andrzeja ma zostać właśnie w wersji bitumicznej, gdyż łatwiej jest podjeżdżać 

samochodom. Nie ślizgają się w czasie zimowym. A wszystkie wypłaszczenia, wszystkie 

rzędne, które na to pozwalają  tam ma być ujęty bruk.  A jeśli my zdecydujemy, że 

projektant ma ująć w formie, która jest teraz. Mówię o geograficznej formie, tak 

objętościowej, kubaturowej. To wszystkie zmiany, bo przepychanka, jeśli mogę tego 
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kolokwializmu również. Przepychanka między konserwatorem a zarządcą drogi jest o 

parking od tej strony zachodniej. Czy on będzie, czy go nie będzie, to tak naprawdę dla 

nas niewiele zmienia. Gdyż tak jak mówiłem jakbyśmy oparli się o geograficzne i 

kubaturowe możliwości, które mamy teraz. To zawsze ten parking, który będzie w pasie 

drogowym i tak będziemy musieli uzgadniać z nimi. Czy to będzie pas zieleni, strefa 

zieleni, strefa ciszy, cokolwiek.  

Przewodniczący obrad Pan Bogusław Guziński  - Kto z Państwa jeszcze chce zabrać 

głos w dyskusji? Nie widzę. Zamykam dyskusję, przystępujemy do głosowania jawnego 

imiennego. 

 

 Stwierdzam, że 15 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 3 głosach „wstrzymujących 

się” Rada Miejska w Koronowie uchwałę podjęła. 

 

Rada Miejska w Koronowie w głosowaniu jawnym imiennym radnych 15  głosami 

„za”, przy 0 głosach „przeciw” oraz 3 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

Uchwałę Nr XXXI/261/20  zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu 

Gminy Koronowo na rok 2020. 

Nieobecni Radni: Pani Mirosława Holka, Piotr Mitera, Katarzyna Szulta – 

Romaniuk. 

 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zasad i trybu przeprowadzania 

 budżetu obywatelskiego Gminy Koronowo. 

 

Przewodniczący obrad – Przystępujemy do punktu dwunastego porządku obrad 

sesji, do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zasad i trybu przeprowadzania 

 budżetu obywatelskiego Gminy Koronowo. 

 

Przewodniczący obrad Pan Bogusław Guziński - Wnoszę o to, by nie odczytywać 

projektu uchwały wraz z załącznikiem i uzasadnieniem. 

 

Kto jest za? 18 głosów. 

Kto jest przeciw? 0 głosów. 
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Kto wstrzymał się od głosu? 0 głosów. 

Nieobecni Radni: Pani Mirosława Holka, Piotr Mitera, Katarzyna Szulta – 

Romaniuk. 

 

Przewodniczący obrad - Zatem projektu uchwały nie będziemy odczytywać, ale 

o wprowadzenie poproszę Kierownika Wydziału Obsługi Przedsiębiorczości i Promocji 

Panią Brygidę Berkowicz - Wyrzykowską 

 

Pani  Kierownik Wydziału Obsługi Przedsiębiorczości i Promocji Brygida 

Berkowicz – Wyrzykowska przedstawiła projekt uchwały. 

 

 

Przewodniczący obrad Pan Bogusław Guziński  - Otwieram dyskusję. Kto z Pań, 

Panów radnych chciałby zabrać głos w dyskusji?  

 

Radny Pan Henryk Borowicz – W tym rozdziale 2 w § 8 uciekła nam literak n. 

Radny Pan Tomasz Skotnicki -  Ja tak kilka słów wyjaśnienia może. Głownie dla 

mieszkańców, którzy nas teraz oglądają albo, którzy będą odtwarzać sobie tą 

transmisję z obrad. Budżet  obywatelski powstał tak jakby w odpowiedzi na postulaty 

mieszkańców, które były zgłaszane wiele lat również wcześniej. Z racji tego, że nie do 

końca były jasne i czytelne zasady  wprowadzenia pewnych inwestycji w gminie 

Koronowo. W związku z powyższym tak jak Pani przedmówczyni tutaj powiedziała ten 

budżet ma w naszym mniemaniu zintensyfikować i troszkę zaktywizować naszych 

mieszkańców, którzy będą mieli realny wpływ na to, jakie inwestycje będą się działy 

w naszym mieście. Ale też prowadziliśmy konsultacje z OKSM-ami. Tutaj też 

chciałbym wyjaśnić dyskusje, które były na komisjach przy przedstawianiu tej uchwały. 

Z OKSM-ami były też prowadzone konsultacje i chodzi o to żebyśmy te inwestycje, 

które będą, wpływać będą te propozycje inwestycji, żeby były w sposób rzetelny 

i racjonalny zweryfikowane pod względem możliwości ich realizacji na terenach miasta 

Koronowa. W związku z tym, że nie koniecznie mieszkańcy mają wiedzę czy grunty 

znajdują się we władaniach naszej gminy. Tutaj wielokrotnie mamy problemy z tym, że 

część gruntów, na których planujemy jakieś inwestycje. Nie jesteśmy ich właścicielami. 
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Ja właśnie chciałem podać taki przykład. jak to się odbywało lata wcześniej abyśmy 

temu zaradzili tak. Kiedyś swego czasu jeszcze za poprzedniej kadencji  wspólnie z 

grupą pasjonatów historii naszej gminy zgłosiliśmy się do ówczesnego burmistrza 

Pana Stanisława Gliszczyńskiego z prośbą o to żeby zając się tematem renowacji 

figury św. Jana na Górze św. Jana na Grabinie. Ta figura przez wiele lat była 

zaniedbana i nawet pojawiały się tam napisy satanistyczne. Wówczas dostaliśmy taką 

informacje, że tak powiem, że nie zostanie to zrealizowane naszymi rękoma, że gmina 

sama to zrealizuje. Takie rzeczy nie zostały zrealizowane, w związku z tym jeśli będzie 

dobry projekt, to myślę, że zyska ten projekt głosy obywateli i zostanie zrealizowany.  

Radny Pan Olech Raddatz -  Ja mam tylko takie pytanie. kto będzie wchodził w skład 

komisji weryfikacyjnej budżetu obywatelskiego?  

 

Pani  Kierownik Wydziału Obsługi Przedsiębiorczości i Promocji Brygida 

Berkowicz – Wyrzykowska – Zgodnie z rozdziałem 4 w skład zespołu ds. budżetu 

obywatelskiego, który będzie powoływany przez burmistrza w drodze zarządzenia, 

będzie wchodziło 5 przedstawicieli burmistrza, 2 przedstawicieli Rady Miejskiej w 

Koronowie i 2 przedstawicieli OKSM – ów w Koronowie. 

Radny Pan Olech Raddatz – Jako komisja zdrowia złożyliśmy taki wniosek aby ten 

skład wyglądał troszeczkę inaczej. Żeby to było 5 radnych, przynajmniej tych stałych 

komisji. OKSM – ów mamy 5, żeby też był przedstawiciel każdego OKSM – u i później 

tutaj z biura Pana burmistrza obojętnie ile osób by było. Oczywiście chciałem żeby to 

byli radni tutaj z okolic Koronowa. Bo ten budżet obywatelski będzie dotyczył 

oczywiście inwestycji w obrębie miasta Koronowa. Wydaje mi się, że taki skład byłby 

bardziej optymalny.  

Burmistrz Kronowa Pan Patryk Mikołajewski – Przepraszam, że nie mogłem być 

osobiście na komisji zdrowia, bym Państwu, to wyłożył jak to jest. Komisja opiniująca, 

powołana poprzez zarządzenie, to nie jest komisja, która podejmuje jakiekolwiek 

zdanie o jakiejkolwiek inwestycji. To jest tak, że nie chcemy rzucić pewnych rzeczy, że 

tak powiem na wolna rękę. Chodzi o to, że mieszkańcy nasi będą bardzo kreatywni. 

Przynajmniej taką mam nadzieję i tacy są do tej pory. Będą wymyślali najrozmaitsze 

zadania inwestycyjne, które byśmy musieli zrealizować, które byśmy chcieli 

zrealizować. Komisja powołana przez zarządzenie, w której skład wchodzą moi 
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pracownicy a właściwie kierownicy moich działów tutaj i moich wydziałów tylko po to 

aby każdy z tych pomysłów, każdy z tych projektów był przez nich zweryfikowany. Czy 

jest to nasza działka. Czy jest to możliwe. Czy jest to wydatek, który my jako 

samorząd możemy ponieść. Dlatego zaproponowałem 5 moich kierowników, którzy 

będą opiniować. Co do OKSM – ów w zeszłym roku odbyło się z nimi spotkanie i 

razem oni podjęli między sobą, że tak powiem zgodną decyzje, że 2 przedstawicieli z 

OKSM – ów. Ja zaproponowałem wówczas 2 przedstawicieli rady. Zaprosiłem już 

nawet 2 przedstawicieli, to jest przewodniczący komisji komunalnej i komisji finansów, 

które uważam, że w budżecie obywatelskim będą jak najbardziej uzasadnione. I to jest 

wszystko. To nie jest skład komisji, która będzie podejmowała jakiekolwiek tutaj 

decyzje. Tylko będzie mieszkańcom, że ta inwestycja, czy ta inicjatywa jest wykonalna, 

czy nie jest. Aby nie dopuścić do tego, że mieszkańcy poprzez stronę internetową i 

aplikacje, którą zamówiliśmy głosować będą nad czymś, co jest z góry awykonalne. 

Nie chcemy tych mieszkańców wprowadzać w błąd. Chcemy być wobec nich poważni 

i każdą z ich inicjatyw najpierw przepuścić przez tą komisję, powołaną prze 

zarządzenie, żeby sprawdziła merytorycznie, czy jest to możliwe. Jeśli jest możliwe, 

mieszkańcy wówczas głosują, wybierają. Wygrywa najlepszy. Muszą się sami 

mobilizować.  

Radny Pan Olech Raddatz – Dziękuję za odpowiedź i Pan burmistrz nam wyjaśnił, że 

mieliście spotkanie z OKSM-ami i uzgodniliście, że będą to 2 osoby, a nie 3, bo 

miałem takie odczucie, że może dojść tam do pewnych kłótni. Ale jeśli tak ustaliliście, 

to wiemy o co chodzi.  

Radna Pani Małgorzata Szymczak- Ja tylko podsumuję w kwestii budżetu 

obywatelskiego. Moim zdaniem pomysł jest bardzo trafiony, bardzo dobry. Powołany 

przez Pana burmistrza zespół ds. budżetu obywatelskiego składać się będzie z 5 

osób. Jak już Pan burmistrz wspomniał, które dokonają weryfikacji pod względem 

właśnie prawnym, pod względem wymogów formalnych, czy pod względem liczby 

podpisów, poparcia, wypełnienia wniosków, oceny wykonalności technicznej oraz 

oceny racjonalności gospodarowania środkami publicznymi i to jest tutaj bardzo dobra 

wiadomość i bardzo rzeczowe podjęcie decyzji. Co do tych 5 osób ze składu 

powołanego zespołu. Natomiast jakie są plusy jeszcze. Chciałabym wspomnieć, że tak 

analizowałam zastanawiając się nad tym ile plusów, ile minusów w związku z tym 
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budżetem obywatelskim. Więc przede wszystkim uważam, że jest równy podział 

środków publicznych, wyższa jakoś życia, zwiększone zadowolenie z usług 

publicznych, większy udział w życiu publicznym mieszkańców, współudział w 

podejmowaniu decyzji, okazja do spotkań z władzami gminy oraz rzeczowych 

dyskusji. Są również i wady, o których tutaj warto wspomnieć. Do nich należeć może 

to, że mieszkańcy, którzy nie maja siły przebicia, nie mogą, czy też nie potrafią 

odpowiednio rozpisać projektów zostają wykluczeni. Na przykład są to osoby młode, 

czy też osoby starsze. I też uważam, że minusem jest to, że mogą zwyciężać te 

projekty, które maja silniejszych liderów. Ale i tak podsumowując zdecydowanie jest 

większa ilość plusów niż minusów. Także tylko przyklasnąć takiej inicjatywie i 

powodzenia życzę. 

Radny Pan Tomasz Skotnicki -  Ja może tylko króciutko powiem. Przykładem są 

komentarze naszych mieszkańców na przykład na portalu facebook Gminy Koronowo, 

gdzie informacja o jakiejś inwestycji spotyka się z kontrinformacjami a dlaczego nie u 

nas, a dlaczego ta inwestycja, dlaczego nie ta inwestycja. Widać poziom potrzeb 

społecznych jest ogromny. Dlatego myślę, że część tych inwestycji będzie mogła 

zostać zrealizowana w oparciu o budżet obywatelski. A jeśli tych propozycji ciekawych 

będzie na tyle dużo. Może warto my jako radni, którzy będziemy uczestniczyć w tej 

komisji, będziemy lobbować za tym, żeby te inwestycje zostały wprowadzone do 

budżetu. Jako zadanie inwestycyjne gminy.  

Burmistrz Koronowa pan Patryk Mikołajewski – Ja nie powiedziałem 

najważniejszego w odpowiedzi do Pana radnego Raddatza mnie w tej komisji nie 

będzie. Spokojnie i jeszcze chciałbym tylko tak kończąco już gro samorządów w 

Polsce zdejmuje uchwałami budżety obywatelskie w całym kraju ze względu na 

spadek dochodów. Dla przykładu wydrukowałem sobie tylko jeden 29 maja 2020 r. na 

przykład Solec Kujawski, który jest myślelibyśmy w bardzo dobrej kondycji. tak, też 

zdejmuje uchwałą budżet obywatelski ze względu na wyraźny spadek dochodów. No u 

nas też jest spadek dochodów. Ale dajmy szansę naszym mieszkańcom decydować, 

budować to społeczeństwo obywatelskie. Wszyscy jesteśmy wspólnie odpowiedzialni 

za tą gminę. 
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Przewodniczący obrad Pan Bogusław Guziński - Przechodzimy, przystępujemy 

do głosowania jawnego imiennego.  

 

Przeprowadzono głosowanie.  

 

Przewodniczący obrad Pan Bogusław Guziński   - Stwierdzam, że 18 głosami „za”, 

przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymującym się” Rada Miejska w Koronowie 

uchwałę podjęła. 

 

Rada Miejska w Koronowie w głosowaniu jawnym imiennym radnych 18 głosami 

„za”, przy 0 głosach „przeciw”, przy 0 głosach „wstrzymującym się” podjęła 

Uchwałę Nr XXXI/262/20 w sprawie zasad i trybu przeprowadzania  budżetu 

obywatelskiego Gminy Koronowo. 

 

Nieobecni Radni: Pani Mirosława Holka, Piotr Mitera, Katarzyna Szulta – 

Romaniuk. 

 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

nieruchomości gruntowej, położonej w Koronowie, stanowiącej własność Gminy 

Koronowo na rzecz użytkownika wieczystego. 

Przewodniczący obrad Pan Bogusław Guziński – Przystępujemy do punktu 

trzynastego porządku obrad sesji do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej, położonej w Koronowie, 

stanowiącej własność Gminy Koronowo na rzecz użytkownika wieczystego. 

 

Przewodniczący obrad Pan Bogusław Guziński – Wnoszę o to by nie odczytywać 

projektu uchwały wraz z uzasadnieniem. Kto z państwa jest za nie odczytywaniem?  

 

Kto jest za? 17 głosów. 

Kto jest przeciw? 0 głosów. 

Kto wstrzymał się od głosu? 0 głosów. 
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Nieobecni Radni: Pani Mirosława Holka, Piotr Mitera, Katarzyna Szulta – 

Romaniuk, Pani Illona Pubanc. 

 

Przewodniczący obrad Pan Bogusław Guziński -  Zatem projektu uchwały nie 

będziemy odczytywać, ale o wprowadzenie poproszę panią kierownik Agnieszkę 

Szwesta. 

 

Kierownik Wydziału Gospodarki Gruntami i Gospodarki Komunalnej, Pani 

Agnieszka Szwesta przedstawiła projekt uchwały. 

Na obrady sesji wróciła radna Pani Illona Pubanc. Obecnych 18 radnych. 

 

Przewodniczącący obrad Pan Bogusław Guziński – Otwieram dyskusję. Kto z Pań, 

Panów radnych chciałby zabrać głos w dyskusji? Nie widzę, zatem zamykam dyskusję 

przystępujemy do głosowania jawnego imiennego. 

 

Przeprowadzono głosowanie.  

 

Przewodniczący obrad  Pan Bogusław Guziński - Stwierdzam, że 18 głosami „za”, 

przy 0 głosów „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” Rada Miejska w Koronowie 

uchwałę podjęła. 

 

Rada Miejska w Koronowie w głosowaniu jawnym imiennym radnych 18 głosami 

„za”, 0 głosach „przeciwnych, przy 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

Uchwałę Nr XXXI/263/20 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

gruntowej, położonej w Koronowie, stanowiącej własność Gminy Koronowo na 

rzecz użytkownika wieczystego. 

 

Nieobecni Radni: Pani Mirosława Holka, Piotr Mitera, Katarzyna Szulta – 

Romaniuk. 

 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr XXX/259/20 

Rady Miejskiej w Koronowie z dnia 30 września 2020 r. w sprawie zmiany 
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przyjętego programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie miasta i gminy Koronowo.  

 

Przewodniczący obrad Pan Bogusław Guziński - Przystępujemy do punktu 

czternastego porządku obrad sesji: do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie 

uchylenia uchwały Nr XXX/259/20 Rady Miejskiej w Koronowie z dnia 30 września 

2020 r. w sprawie zmiany przyjętego programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie miasta i gminy Koronowo.  

 

Przewodniczący obrad Pan Bogusław Guziński - Wnoszę o to, by nie odczytywać 

projektu uchwały wraz z załącznikiem i uzasadnieniem. 

 

Kto jest za? 18 głosów. 

Kto jest przeciw? 0 głosów. 

Kto wstrzymał się od głosu? 0 głosów. 

 

Nieobecni Radni: Pani Mirosława Holka, Piotr Mitera, Katarzyna Szulta – 

Romaniuk. 

 

Przewodniczący obrad Pan Bogusław Guziński - Zatem projektu uchwały nie 

będziemy odczytywać, ale o wprowadzenie poproszę Panią Kierownik Wydziału 

Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Krajobrazu i Zarządzania Energią Agatę Szulc. 

 

Pani Kierownik Wydziału Rolnictwa, Ochrony Środowiska, Krajobrazu i 

Zarządzania Energią Agata Szulc przedstawiła projekt uchwały.   

 

Przewodniczący obrad -   Otwieram dyskusję. Kto z Pań, Panów radny chciałby 

zabrać głos w dyskusji? Nie widzę. Zamykam dyskusję. Przystępujemy do 

głosowania jawnego imiennego.  

  

Przeprowadzono głosowanie.  
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Przewodniczący obrad Pan Bogusław Guziński - Stwierdzam, że 18 głosami „za”, 

przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymującym się” Rada Miejska w Koronowie 

uchwałę podjęła. 

 

Rada Miejska w Koronowie w głosowaniu jawnym imiennym radnych 18 głosami 

„za”, przy 0 głosach „przeciw”, przy 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

Uchwałę Nr XXXI/264/20 w sprawie uchylenia uchwały Nr XXX/259/20 Rady 

Miejskiej w Koronowie z dnia 30 września 2020 r. w sprawie zmiany przyjętego 

programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie miasta i gminy Koronowo.  

 

Nieobecni Radni: Pani Mirosława Holka, Piotr Mitera, Katarzyna Szulta – 

Romaniuk. 

 

14a. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XXX/256/20 Rady 

Miejskiej w Koronowie z dnia 30 września 2020 roku w sprawie przyznania w 

roku 2020 dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty 

budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru lub znajdującym się w gminnej 

ewidencji zabytków. 

Przewodniczący obrad Pan Bogusław Guziński - Przystępujemy do punktu 

czternastego a porządku obrad sesji: do rozpatrzenia projektu uchwały zmieniającej 

Uchwałę Nr XXX/256/20 Rady Miejskiej w Koronowie z dnia 30 września 2020 roku w 

sprawie przyznania w roku 2020 dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub 

roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru lub znajdującym się w gminnej 

ewidencji zabytków. 

 

Przewodniczący obrad Pan Bogusław Guziński - Wnoszę o to, by nie odczytywać 

projektu uchwały wraz z załącznikiem i uzasadnieniem. 

 

Kto jest za? 18 głosów. 

Kto jest przeciw? 0 głosów. 

Kto wstrzymał się od głosu? 0 głosów. 
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Nieobecni Radni: Pani Mirosława Holka, Piotr Mitera, Katarzyna Szulta – 

Romaniuk. 

 

 

Przewodniczący obrad Pan Bogusław Guziński - Zatem projektu uchwały nie 

będziemy odczytywać, ale o wprowadzenie poproszę Panią kierownik Jolantę 

Dombrowską- Chmielek. 

 

Kierownik Wydziału Inwestycji i Planowania Przestrzennego Pani Jolanta Dombrowska- 

Chmielek przedstawiła projekt uchwały. 

 

Przewodniczący obrad Pan Bogusław Guziński - Otwieram dyskusję. Kto z Pań, 

Panów radnych chciałby zabrać głos w dyskusji? Nie widzę. Zamykam dyskusję. 

Przystępujemy do głosowania jawnego imiennego.  

 

Przeprowadzono głosowanie.  

 

Przewodniczący obrad Pan Bogusław Guziński  - Stwierdzam, że 18 głosami „za”, 

przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymującym się” Rada Miejska w Koronowie 

uchwałę podjęła. 

Nieobecni Radni: Pani Mirosława Holka, Piotr Mitera, Katarzyna Szulta – 

Romaniuk. 

 

Rada Miejska w Koronowie w głosowaniu jawnym imiennym radnych 18 głosami 

„za”, przy 0 głosach „przeciw”, przy 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

Uchwałę Nr XXXI/265/20 uchwałę zmieniającą Uchwałę Nr XXX/256/20 Rady 

Miejskiej w Koronowie z dnia 30 września 2020 roku w sprawie przyznania w 

roku 2020 dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty 

budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru lub znajdującym się w gminnej 

ewidencji zabytków. 
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Nieobecni Radni: Pani Mirosława Holka, Piotr Mitera, Katarzyna Szulta – 

Romaniuk. 

 

15. Zapytania, wnioski i informacje. 

Przewodniczący obrad Pan Bogusław Guziński – Przechodzimy do piętnastego 

porządku obrad, to jest zapytania, wnioski i informacje. Tu jest taka moja sugestia 

żeby wszystkie tego rodzaju zapytania, wnioski składać w formie pisemnej do biura 

rady. Chyba że ktoś z Państwa bardzo musi tutaj wystąpić., to proszę bardzo, proszę 

się zgłaszać. 

Radna Pani Ewa Szymańska -  Ja mam 1 wniosek dotyczący projektu rozbudowy 

Szkoły Podstawowej w Wierzchucinie Królewskim. Chciałabym się dowiedzieć na 

jakim etapie jest projektowanie rozbudowy Szkoły Podstawowej w Wierzchucinie 

Królewskim? Mieliśmy wspólne, wyjazdowe takie posiedzenie w szkole 

w Wierzchucinie. Wszyscy z radnych widzieli jak ta szkoła wygląda. Potem w czerwcu 

na sesji złożyłam wniosek o kolejne spotkanie. Jeszcze wcześniej też było spotkanie 

też wspólne tutaj na miejscu. podsumowujące ten wyjazd. Potem kolejne spotkanie 

złożyłam na sesji 26 czerwca. Zaproponowałam udział 5 radnych. Gdzie się 

oczywiście wszyscy stawili oprócz Pana burmistrza. Nie dowiedzieliśmy się żadnych 

informacji na temat rozbudowy tej szkoły. Dlatego składam taki wniosek o 

szczegółowe wyjaśnienie i na jakim etapie jest ten projekt rozbudowy szkoły? 

I zapytanie dotyczące budowy wiaty w miejscowości Wiskitno z funduszu sołeckiego. 

Kiedy będzie ogłoszony przetarg na budowę wiaty w miejscowości Wiskitno? Środki 

finansowe jakie zostały zabezpieczone na ten rok z funduszu sołeckiego opiewają na 

kwotę 15.000,00 zł. Mamy koniec października, nic w tej kwestii się nie dzieje. 

Radny Pan Henryk Borowicz – Składam wniosek o przystąpienie Gminy Koronowo 

do rządowego projektu o nazwie Pod biało – czerwoną. Chodzi konkretnie o maszt 

dla Gminy Koronowo. Wiele świąt i rocznic państwowych a także wydarzeń 

lokalnych, sportowych, kulturalnych, historycznych na szczeblu miejsko – gminnym 

obchodzimy uroczyście na koronowskim rynku. Jest to miejsce, które stanowi 

centrum miasta i jest najbardziej reprezentacyjne. Mieści się tu Ratusz, nieopodal 

znajduje się budynek świątyni, 2 szkoły, punkty handlowo-usługowe. Przyjeżdżają 

turyści, przemieszczają się przejezdni droga krajową Bydgoszcz – Koszalin, 
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przystając na rynku. Koronowo nie posiada masztu do zawieszenia flagi narodowej. 

W ostatnich latach za urządzenie to robiła strażacka drabina. Brak wiedzy i 

świadomości historycznej, roli biało – czerwonej chorągwi w dziejach naszego 

państwa i narodu mamy okazję nadrobić w 100-lecie powrotu Koronowa do wolnej 

Polski. Przystępując do rządowego projektu Pod biało – czerwoną. 

Przewodniczący obrad Pan Bogusław Guziński – Ja tutaj prosiłem na początku 

tego punktu, żeby jednak nie przedłużać obrad sesji. Jeżeli można to złożyć w formie 

pisemnej. Ale taka jest Państwa wola. proszę bardzo. 

Radny Pan Stanisław Gliszczyński – Ad vocem tego co powiedział Pan 

przewodniczący. Niestety § 41 statutu i ustęp 3 mówi wyraźnie: zapytania i wnioski 

wnoszone są ustnie na sesji i potwierdzane w formie pisemnej. Mówię o tym dlatego, 

ponieważ ja złożyłem w formie pisemnej tylko na pewnej sesji i odpowiedzi nie 

uzyskałem. Uzyskałem odpowiedź, że zgodnie z § 41 statutu i ustęp 3 nie dopełniłem 

tej formalności. Dlatego myślę, że tutaj jednoznaczne jest wskazanie. W związku z 

tym nie dlatego żeby teraz to odczytywać. Ale niestety byłoby to niezgodne ze 

statutem. W związku z tym Panie przewodniczący korzystając z tego zapisu składam 

wniosek pierwszy. Ponownie składam wniosek o przekazanie kserokopii wytycznych 

ZUS – u i GUS – u w sprawie wypłaty świadczeń członkom komisji spisowych, 

dotyczących spisu rolnego. Proszę o pilne przekazanie tych opinii.  Następne wnioski 

w imieniu mieszkańców Nowego Dworu zgłaszam dwa wnioski. Pierwszy, to wnoszę 

o zgłoszenie interwencji do zarządcy drogi krajowej 25 w sprawie złego stanu wiaty 

autobusowej w kierunku Bydgoszczy. Chodzi tutaj o naprawę dachu. Drugi wniosek, 

wnoszę o zgłoszenie interwencji do zarządcy drogi powiatowej Nowy Dwór – 

Buszkowo. Sprawa dotyczy zapchanej studzienki  zbierającej wodę z jezdni. 

Powoduje to zastoisko wody, które spowodowało zapadnięcie się chodnika. Ale z 

drugiej strony następuje notoryczne ochlapywanie przechodzących osób. Chce 

również wspomnieć, że tym chodnikiem dochodzą dzieci do przystanku, te które 

uczęszczają do szkoły.  Jeżeli chodzi o pytania. Pierwsze czy prawdą jest, że 

odwołano prezesa ZGKiM Sp. z o.o. Jeżeli tak, to z jakich powodów? Pytanie moje w 

tym temacie to czy prawdą jest, że Pan prezes był emerytem? Drugie pytanie – kto 

był pomysłodawca tzw. progu zwalniającego na ul. Al. Jana Pawła II. na prostym 

odcinku. Jaki był cel? Jaki był koszt i kto wykonywał to zadanie? Proszę również o 
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udostępnienie kserokopii wszystkich dokumentów dotyczących tego zadania. Trzecie 

pytanie – kto wykonywał montaż ławek  m.in. na Al. Jana Pawła II? Ile takich ławek i 

gdzie zamontowano? Jakie były koszty? Również proszę o udostępnienie 

dokumentacji. Pytanie ostatnie – na jakim etapie jest przejęcie działki drogowej nr 

66/7 od Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa? Jak jest problem z przejęciem tej 

działki? 

Przewodniczący obrad Pan Bogusław Guziński – Ja tylko chciałem się odnieść, 

że to na samym początku, to była moja sugestia. Po prostu w sytuacji tzw. 

nadzwyczajnej. Wiemy co się dzieje. natomiast głosu nikomu nie odebrałem i nie 

miałem takiego zamiaru. Proszę bardzo pan radny Orliński. 

Radny Pan Wojciech Orliński – Ja krótko bardzo. Chciałem tu podziękować Panu 

burmistrzowi, że jest wiata dla dzieci w Lucimiu postawiona. Tylko tak z wielkim 

jakimś niepokojem na to patrzę, bo dzieciaków tam jest ponad 20. Jak się bardzo 

postarają, to jeden na drugim wejdzie tam pięć, sześć. Tak się zastanawiam. Z jednej 

strony bardzo dobrze, ale z drugiej problem no nierozwiązany. Może trzeba jeszcze 

trochę pomyśleć. Tylko to chciałem przekazać. 

Radna Pani Elżbieta Mojzesowicz –  Ja mam jedno zapytanie i jeden wniosek. 

Pierwsze pytanie moje dotyczy, proszę o informację jaka była liczna osób 

bezrobotnych w naszej gminie na koniec 2019 roku, na koniec czerwca 2020 roku i 

na koniec października 2020 roku w związku z panująca pandemią? Chcemy 

wiedzieć jak to się będzie przekładało i ile osób jest osób bezrobotnych w naszej 

gminie i takie wskaźniki są bardzo interesujące. Natomiast wniosek mam taki, że 

proszę o usytuowanie 2 lamp przy przystankach autobusowych w miejscowości 

Bieskowo. Wniosek motywuję tym, iż w okresie jesiennym i zimowym wysiadające 

osoby, a szczególnie dzieci szkolne z autobusu na przystanku bez wysepki, tylko 

wzdłuż jezdni są narażone na niebezpieczeństwo utraty zdrowia, a nawet życia. 

Radny Pan Maciej Szlagowski -  Chciałem uzupełnić zapytanie burmistrza ale złożę 

je pisemnie dotyczące sytuacji obecnej pandemii. Jakie kroki samorząd nasz może 

podjąć i podejmuje, żeby ograniczać skutki tej pandemii? Ale to złożę pisemnie Panie 

burmistrzu. Natomiast korzystając z okazji, jeżeli Pan przewodniczący pozwoli. 

Chciałbym z tego miejsca w tym trudnym okresie serdecznie podziękować, zwracając 

się do naszych wszystkich mieszkańców, w imieniu swoim jako radnego, jako 
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mieszkańca gminy, w imieniu mojej żony, która tą akcją się zajmuje, jak i też 

Stowarzyszenia Łatwo pomagać. Wszystkim mieszkańcom, którzy wsparli akcję 

pomocy dla dzieci walczących z nowotworami z bydgoskiej onkologii szpitala Jurasza 

serdecznie dziękuję i zachęcam też dalej ludzi dobrej woli do wspierania. Wystarczy 

nawet małe, drobne wsparcie, nie chodzi finansowe, ale rzeczowe. jeżeli o szczegóły, 

to można czy to poprzez facebooka, czy też stronę internetową Stowarzyszenia 

Łatwo pomagać lub przez facebooka mojej żony A.Sz. Również proszę o wsparcie w 

tym trudnym czasie. Nie zapominajmy o tych, którzy tego wsparcia potrzebują.  

Radna Pani Elżbieta Mojzesowicz – Ja tylko jeszcze w jednej kwestii. Chciałabym 

zwrócić uwagę, że w miejscowości Bytkowice świecą się cały czas lampy wzdłuż 

drogi. Nie wiem no szukamy oszczędności i myślę, że gmina ponosi koszty 

zapłacenia za prąd. Więc należałoby zwrócić uwagę, co tam się dzieje. tak, dlaczego 

te lampy świecą się wciąż? 

Zastępca Burmistrza Koronowa pan Sławomir Marszelski – Informacja 

Burmistrza Koronowa w sprawie opinii dotyczącej potrzeb Sądu Rejonowego w 

Bydgoszczy w zakresie wykonywania pracy przez skazanych.  

 

 Zgodnie z § 3 ust. 2 Rozporządzenia Ministra Sprawiedliwości z dnia 1 czerwca 

2010 roku w sprawie podmiotów, w których jest wykonywana kara ograniczenia 

wolności oraz praca społecznie użyteczna, przedstawiam opinię Prezesa Sądu 

Rejonowego w Bydgoszczy dotyczącą potrzeb Sądu Rejonowego w zakresie 

wykonywania pracy przez skazanych, która brzmi następująco:  

„W roku 2021 przewiduje się 160 skazanych w tym 10 zaliczonych do lekkiego 

stopnia niepełnosprawności zobowiązanych do wykonywania prac na cele 

społeczne. W przeliczeniu na jednego skazanego przypadnie średnio 80 godzin 

pracy.”  

Ponadto informuję, iż na terenie miasta i gminy Koronowo podmiotami, które 

zobowiązane są do przyjęcia skazanych w celu wykonywania prac na cele 

społecznie użyteczne w roku 2021, są Zakład Gospodarki Komunalnej i 

Mieszkaniowej w Koronowie sp. z o.o., Al. Wolności 4, 86-010 Koronowo oraz 

Miejsko- Gminy Ośrodek Sportu i Rekreacji w Koronowie, ul. Wąskotorowa 4, 86-010 

Koronowo.  
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Burmistrz Koronowa Pan Patryk Mikołajewski -  Ja mam króciutką informację. Nie 

chciałbym tutaj przedłużać. Myśląc szybciej, dwa kroki do przodu chciałbym Państwa 

poinformować, że Rada Nadzorcza naszej spółki komunalnej podjęła decyzje o 

odwołaniu dotychczasowego prezesa spółki, powołaniu nowego. Chciałbym go 

Państwu przedstawić.  Jeśli mogę Panie przewodniczący prezes naszej spółki 

komunalnej Pan Marek Stec.  

Pan Marek Stec Prezes Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w 

Koronowie sp. z o.o. – Nazywam się Marek Stec, jestem mieszkańcem Łowinka. 

Jeśli chodzi o moje wykształcenie, jestem absolwentem Uniwersytetu Mikołaja 

Kopernika, Wydział Prawa i Administracji. Mój kierunek to administracja publiczna. 

Żonaty, trójka dzieci. Dotychczasowo cały czas czynnie zawodowo. Może kilka słów 

o moich cechach. Jestem człowiekiem zdyscyplinowanym, bardzo mocno chodzącym 

po ziemi, nie bujam w obłokach. Myślę, że na następnych spotkaniach, gdzie zawsze 

będę chciał uczestniczyć w waszych obradach. Lepiej się poznamy a i również 

pozwoli Wam ocenić moją osobę. Takim nadrzędnym moim celem tutaj prowadzenia 

tej spółki przede wszystkim stabilizacja firmy i wizerunek. Dbanie o pracowników, jak 

również bardzo mi zależy na współpracy z Ratuszem, z Państwem z radnymi. Bardzo 

proszę o jakieś konstruktywne podpowiedzi. Bo co tu ukrywać jesteście 

gospodarzami tego terenu. I jakieś cenne podpowiedzi będą dla mnie wektorem i 

nakreśleniem zadań, do których została spółka powołana. Tutaj z góry chciałbym 

oświadczyć, nie interesują mnie żadne załóżmy jakieś gierki polityczne. Ja jestem 

powołany do konkretnego zadania. Jestem człowiekiem dyspozycyjnym. Obrany cel 

zawsze staram się doprowadzić do końca z pozytywnym wizerunkiem mojej osoby, 

jak i spółki. Bardzo bym sobie cenił, myślę, że to tu nastąpi przede wszystkim 

współpracę z Wami, to co już mówiłem. Ale taki nadrzędnym celem jest również 

współpraca z sołtysami. Bardzo sobie cenię, bo gdyż sami wiecie, że oni są 

najbardziej zorientowani jakie mają cele. Co dany rejon potrzebuje. Jak również nie 

ukrywam, że są to też pieniążki sołeckie, rady sołeckiej, wsi. No i spółka jest również 

powołana po to aby realizować  zadania własne gminy. Gdzie w tym momencie 

tworzymy jakby wspólnie takie rzeczy, takie dzieła, aby naszym mieszkańcom gminy 

żyło się lepiej i dostatniej. Takim jeszcze, że tak powiem nadrzędnym celem jest 

dbanie o sprzęt przede wszystkim. Od ludzi żeby wymagać trzeba najpierw ludziom 
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dać. Przede wszystkim starał się będę szukać takiej płaszczyzny. Bo z tego krótkiego 

okresu czasu uważam, że załoga jest bardzo dobra, ma swój potencjał. Pewnie, że 

będą niedoskonałości. Bo nikt z nas rzeczywiście nie jest 100% pewny swoich 

działań. Będą na pewno jakieś sprawy, które w 100% nie będą, że tak powiem dla 

wszystkich zadowalające. Ale jeszcze się taki nie narodził, co by wszystkim dogodził. 

Jeszcze raz powtarzam liczę na Państwa pomoc, drzwi są otwarte. Jeśli jakieś widzi 

się potrzeby, jakieś sprawy, które powinny być załatwiane w czasie, w terminie, to 

również na Państwa liczę. Jestem człowiekiem bardzo dyspozycyjnym. Decyzje 

staram się podejmować oczywiście zgodnie z regulaminem, kodeksem pracy. 

Szanowna rado doskonale zdaję sobie również sprawę z tego, że praca w spółce, to 

tak naprawdę, to nie jest zwykły zakład. To są zadania trudne, to są zadania, które 

24 na dobę, one muszą funkcjonować. A sami wiecie jakie są trudności, jakie 

niedogodności, jak na jakiś czas zabraknie wody, śmieci w czasie nie zostaną 

wywiezione, inne jakieś drobne usterki, bądź większe. Również na to będę chciał 

bardzo, bardzo zwracać uwagę i to wykonywać.  Gdybym tak jeszcze miał 

powiedzieć, jeśli chodzi o te zadania własne gminy. To jest służba, tutaj są zadania 

nastawione, tam bodaj z KPA jest 18 zadań własnych  gminy. Gdzie my te zadania 

wykonujemy. Jeśli chodzi o finanse. Spółka jest powołana do tego aby wykonywać 

zadania własne gminy. Ale spółka ma również możliwości finansowe. Rozszerzać, że 

tak powiem jakieś dodatkowe rzeczy, które mają służyć też mieszkańcom. Ale też 

finansowo wspomagać spółkę. Tutaj z tego, co tak się orientuję na pewno na  

następnych sesjach ten temat na pewno będzie wychodził.  Moim zdaniem tak na 

początek, na gorąco bardzo mało wykonywanych jest oczyszczalni przydomowych. 

Mówię o tych sprawach dochodowych dla spółki, bo spółka w statucie ma również 

zarabiać pieniążki.  Ale na pierwszym miejscu wykonywać, jeszcze raz powtarzam 

zadania własne gminy. Te pieniążki one nie będą tutaj załóżmy czy sprzymierzone, 

czy zjedzone, czy źle wykorzystane. Te pieniądze wracają i zostają na terenie Gminy 

Koronowo. Także ja bardzo chciałbym na te rzeczy zwrócić Państwu uwagę, ale 

również postaram się tych rzeczy dopilnować, by każda złotówka, widzę, obserwuję 

na sesjach, że każda złotówka jest liczona i bardzo dobrze. To tyle, jeśli Państwo by 

chcieli, co ja mogłem państwu przekazać. jeśli są jakieś pytania, to bardzo proszę 

jestem do dyspozycji. 
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Przewodniczący obrad Pan Bogusław Guziński – Dziękuję. Czy ktoś z Państwa 

chce zabrać głos? Nie ma dziękuję Panu. 

16. Składanie interpelacji.  

Przewodniczący obrad Pan Bogusław Guziński – Zatem przechodzimy do punktu 

szesnastego, do składania interpelacji.  

Przewodniczący obrad – Bardzo proszę, kto z Pań, Panów radnych chciałby złożyć 

interpelację?. 

Radni interpelacji nie złożyli.  

 

17. Odpowiedzi na interpelacje, wnioski i zapytania. 

 

Przewodniczący obrad Pan Bogusław Guziński - Przechodzimy do punktu 

siedemnastego porządku obrad sesji, do odpowiedzi na interpelacje, wnioski i 

zapytania. Bardzo proszę, kto Panów?  

Odpowiedzi zostaną udzielone w formie pisemnej.  

 

18. Zamknięcie obrad sesji.  

Przewodniczący obrad Pan Bogusław Guziński – Dziękuję bardzo. W związku z 

wyczerpaniem porządku obrad zamykam XXXI sesję Rady Miejskiej w Koronowie. 

Dziękuję. 

Sesja trwała od godziny 12.00 do godziny 13.37. 

Koronowo, 04 listopada 2020 r.     

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Koronowie 

 

/ - / Bogusław Guziński 

Protokół sporządziła:                                                     

Magdalena Wanda - Joras      

Biuro Rady 


